
Základní škola Chabařovice, příspěvková organizace 

Masarykova 559, 40317 Chabařovice 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY DNE 23.2. 2023 

 

Přítomni: Mgr. Josef Kusebauch, Mgr. Pavel Caitaml, Mgr. Lenka Žemberyová, Michal 

Hájek 

 

1) Vzájemné seznámení členů školské rady. 

Mgr. Pavel Caitaml – zvolený zástupce pedagogického sboru 

Mgr. Lenka Žemberyová – zvolená zástupkyně rodičů 

Michal Hájek – určený zástupce zřizovatele 

2) Ředitel školy seznámil členy školské rady s legislativou, kterou se školská rada řídí, a 

to s § 167 a § 168 školského zákona (zákona č. 561/2004 Sb. o předškolním, 

základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání). 

3) Členové školské rady si zvolili svého předsedu. Dva členové hlasovali pro pana Hájka, 

jeden člen se zdržel hlasování. Předsedou školské rady byl zvolen pan Michal Hájek. 

Zápisy ze zasedání školské rady bude tvořit Mgr. Lenka Žemberyová. 

4) Členové školské rady se dohodli na termínech zasedání v měsících říjnu a květnu. 

Případné další mimořádné zasedání může proběhnout dle potřeby i online formou. 

Dohodli se, že se zasedání bude vždy účastnit ředitel školy nebo jeho zástupce. 

5) Ředitel školy seznámil členy školské rady s budoucími záměry školy. V rámci 

chystaných revizí RVP chce upravit stávající ŠVP školy tak, aby byl kladen důraz na 

prohloubení základů učiva a množství učiva se zmenšilo. Chce se více zaměřit na 

práci s nadanými žáky. 

6) Ředitel školy seznámil členy s vizí zřídit venkovní učebnu na Fridrichu k výuce nejen 

přírodních věd. 

7) Mgr. Žemberyová vznesla dotaz na realizaci sportovních kroužků organizovaných 

školou pro mladší děti. Mgr. Pavel Caitaml uvažuje o všestranném sportovním 

kroužku pro mladší žáky. Je potřeba zajistit personální obsazení a stanovit financování 

kroužků a odměňování vedoucích kroužků. 

8) Další dotaz vznesený panem Hájkem se týkal využití školního hřiště pro veřejnost. 

Školní hřiště nemůže být otevřeno pro veřejnost, protože je majetkem školy a škola 

zodpovídá za dění na hřišti, dále to není možné z hygienických důvodů. V současné 



době je k dispozici školní hřiště k pronájmu pro zájmové skupiny, které uzavřou se 

školou písemnou smlouvu o pronájmu, a tudíž mají k dispozici i sociální zázemí 

školy. 

9) Mgr. Žemberyová vznesla prosbu týkající se možnosti bezlepkového stravování ve 

školní jídelně. V současné době funguje dohoda s vedoucí jídelny, která žákům – 

celiakům doporučuje jídla bez lepku (1x – 3x týdně). Proběhla debata o bezlepkové 

dietě a počtu žáků a učitelů, kteří se bezlepkově stravují. Konstatovali jsme, že žáků i 

učitelů s bezlepkovou dietou přibývá. Mluvilo se o možnosti vařit jedno ze dvou jídel 

bezlepkově nebo o možnosti přizpůsobit vybraná jídla žákům – celiakům. Nutné by 

bylo proškolení vedoucí jídelny, příp. kuchařek v oblasti bezlepkového stravování a 

seznámení se s platnou legislativou. 

 

Zapsala: Mgr. Lenka Žemberyová 

 

 


